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Närvarande: Jessica, Nicolas, Katarina, Lars-Ove, Jenny, Gabriella, 

Gert, Michael, Anna och Dan 

Föreslagen dagordning 

1. Mötets öppnande 
Jessica öppnar mötet, hälsar alla välkomna till höstens första möte. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Antas utan ändringar. 
 

3. Föregående protokoll och uppföljning 
Inga justeringar. 
 

4. Ekonomi 
a) Ekonomisk rapport 
Dan går igenom. Balans- och resultatrapporterna gås igenom. 
Frågor besvarades vartefter. 
 
b) Sponsring 
Michael går igenom hur läget är. Ev några nya sponsorer på gång. 
 
c) Cafeteria 
Uppdatering behövs bland lathundar. 
 
 
d) Kontantfri verksamhet 
Fördelar och nackdelar lyfts i diskussion. 
Beslut: Kontantfri verksamhet i fortsättning 
 
 

5. Verksamhetsplan 2021 
 
Jessica går igenom huvudstyrelsens verksamhetsplan. Tanken är att sektionens 
verksamhetsplan speglar huvudstyrelsens. 
Arbetet med verksamhetsidén och vision har pga pandemin lagts på is, då 
ledarkonferensen är nästa steg. Denna utgår från HS verksamhetsplan och är grunden 
för sektionens verksamhetsplan. 
Vi följer målen och fokuserar på det kommande årets verksamhetsplan. 
 

6. Information 
a) Söndagsmöte. 
Bra uppslutning. Problematik som uppkom var att flick- och damlag tappat spelare, pga 
pandemin. Svårt att locka tillbaka när inga matcher spelas. Ev att olika aktiviteter görs av 
lagen och synliggör detta för de som slutat. Gert kollar med lagen om det finns något som 
kan utföras. 
Ledares uppförande hos motståndarlag, hur bör man agera. Lyfta upp händelsen till vår 
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styrelse och sedan bör styrelsen i motståndarlaget informeras. 
Grönt kort – inte alla lag gör det. Vi i ÖSK ska köra med Grönt kort. 
Frågor kring Fogis. 
 
b) Aktivitetslistan 
Jessica lyfter syftet och mål med denna lista. Fortsätter med att väva in listan med 
arbetsgrupperna, för att inte något av betydelse faller mellan stolarna. 
 
c) HÖFF 
Hammarland har dragit sig ur serien, pga pandemin. 
 
d) SVFF/UFF 
Inget att rapportera 
 
 

7. Fotbollsverksamheten 
a) Lag och ledare 
Lugnt enligt Gert. 
 
b) Domare 
Få ungdomar på ungdomsdomarutbildningen, 12 st. 
 
c) Utbildning 
Ev ett par som önskar tränarutbildning. 
 
d) Material 
Beslut: Nya 11-manna- och 7-manna-nät beställs, 2st var. 
 
 

8. Anläggningar 
a) Vandrarhemmet 
Behöver införskaffa nya batterier, för luftmätare. 
Fönster står fortfarande och väntar på montering. 
 
b) Fotbollsplaner/IP 
Trädetaljer till ”Gamla Entrén” är det nu dags för. 
Vattenspridare på gräsplanen, Michael fick info och kontaktade leverantör, ca 160 000kr 
för installation. Dock kan merinvesteringar behövas för att bara använda den egna 
brunnen. Micke fortsätter att gräva i ärendet. 
 
c) CH Läktaren 
Ingen info från XL-hjälpen, så inget bidrag därifrån. 
Vi behöver någon som kan driva detta, många som är villiga att hjälpa till. 
 
 

9. Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
 
 
 

10. Nästa möte 
 
13 september kl18.00 på IP 
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Åtgärdslista – klara aktiviteter ligger kvar till nästa möte 
Datum Åtgärd Ansvarig Status 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

 

 


